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Heel wat West-Vlamingen zappen dagelijks - al was het maar eventjes - naar Focus-WTV. De ideale 
manier om snel op de hoogte te zijn van het reilen en zeilen in onze provincie. 

WES sprak met Philip Coulier, die samen met zijn broer het concept regionale televisie ontwik-
kelde. Hun toenmalig bedrijf MCS (Media and Communication Services) is inmiddels verkocht aan 
Roularta, maar de broers zaten niet stil. Hun ervaring gebruiken ze nu om hun nieuwe bedrijf 
acTVty verder uit te bouwen. 
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Toen VTM van start ging, deed MCS voor 
hen de nieuwsgaring in Oost- en West-
Vlaanderen. Dit gebeurde op een no-cure 
no-paybasis. Slechts wanneer een item 
uitgezonden werd, werden we ervoor be-
taald. Al gauw zagen we in dat dit niet 
echt lucratief was. Tezelfdertijd merkten 
we op dat er wel een enorme nood be-
stond aan regionale nieuwsgaring. Zo zijn 
we tot het concept regionale televisie 
gekomen. Veel regionale zenders hadden 
in het begin de ambitie om een mini-VRT 
of mini-VTM te worden. Met een volledige 
programmering. Financieel was dat echter 
niet haalbaar. We zijn toen met het loop-
principe, het herhalingsprincipe op de 
proppen gekomen. Een journaal van 10 
à 12 minuten dat steeds wordt herhaald, 
afgewisseld met wat publiciteit. Op deze 
manier moesten de mensen zich dagelijks 
amper een kwartiertje vrijmaken om het 
nieuws uit hun regio te bekijken. CNN 
paste dit principe destijds al toe, maar voor 
België was dit nieuw. 

En zo is Focus ontstaan? 
Niet enkel Focus! Ook TV Limburg en Ka-
naal 3, de regionale televisiezender voor de 
regio Sint-Niklaas, Dendermonde en Aalst, 
zijn door ons opgestart. Een aantal jaren 
later ontwikkelden we dan ook het con-
cept Kanaal Z, dat we samen met Roularta 

en de Financieel Economische Tijd hebben 
opgestart. 
We boden telkens een sleutel-op-de-deur 
tv-station aan: we leverden zowel de mon-
teurs, de cameramensen, als de producers. 
Redacties waren altijd onafhankelijk van 
de reklameregie en het facilitaire, zodat 
de onafhankelijkheid van de redacties 
bleef bestaan. In 2004 hebben we Eye-d, 
het voormalige MCS, dat toen een kleine 
120 medewerkers telde, verkocht aan Rou-
larta. 

Toen hebt u uw huidige onderneming 
acTVty opgericht?
acTVty bestaat sinds juni 2005. We doen 
alles wat met het audiovisuele te maken 
heeft. Dat gaat van het maken van bedrijfs-
fi lms, over opleidingsfi lms, commercials, 
tv-programma’s, sleutel-op-deur tv-stati-
ons, mediatraining, tot het organiseren 
van evenementen. Maar steeds is er die 
nadruk op het audiovisuele. We noemen 
onszelf dan ook audiovisuele architecten.

Aangezien we de laatste 20 jaar heel wat 
kennis en ervaring op het vlak van het au-
diovisuele hebben opgebouwd, weten we 
wel een beetje waar er in die wereld nood 
aan is. Anderhalf jaar geleden zijn we in 
samenwerking met INDI gestart met Ki-
nepolis TV, een soort fi lmnet op het plat-

form van INDI. Je kunt het vergelijken met 
Prime van Telenet. We stuurden dagelijks 
12 langspeelfi lms uit die dan door de men-
sen met een abonnement gecapteerd kon-
den worden. Maar nu Telenet INDI heeft 
overgenomen en ze verdergaan met Prime, 
zijn we gaan praten met andere providers, 
want onze play-out center willen we uiter-
aard verder exploiteren. 

Wat zijn jullie huidige activiteiten? 
Eén van onze hoofdactiviteiten is het ma-
ken van corporate video’s of bedrijfs-
fi lms.  

Daarnaast organiseren we ook evenemen-
ten. Dit gebeurt zowel in eigen beheer als 
in opdacht van bedrijven en overheden. Zo 
doen we bijvoorbeeld elk jaar de volledige 
audiovisuele ondersteuning van de Vle-
rick Awards in het Kursaal van Oostende. 
We zorgen met andere woorden voor het 
concept, met daaraan gekoppeld de ca-
meracaptaties, de fi lmpjes van de genomi-
neerden, de projectie, de klank, het licht, 
de presentaties, … 

Recentelijk organiseerden we ook een 
groot evenement met 1850 genodigden 
voor Vaillant. Daar stonden we in voor de 
volledige omkadering. Hotelboekingen, 
shuttlebussen, de registraties, het galadi-
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ner, het optreden van Arno, de after-party. 
Alles werd door acTVty geregeld.

We hebben recent een nieuwe poot op-
gericht, acTVty Events, die zich toespitst  
op alles wat met evenementen te maken 
heeft. Alles blijft wel afhangen van acTVty 
zelf, waar alle audiovisuele programma’s 
gemaakt worden. Voorheen waren we erg 
sterk in het organiseren van evenementen 
met een hoog academisch gehalte. We 
zijn dan ook meer content mensen. Op 
het vlak van entertainment hadden we te 
weinig ervaring. Daarom hebben we een 
samenwerking gesloten met Maurice En-
gelen van Praga Kahn, die ons hiervoor 
bijstaat. Zo hebben we vorige maand op 
“I LOVE TECHNO” samen met Agoria en 

Vandaag de dag is het niet enkel belangrijk 
dat werknemers goed betaald worden, ze 
moeten zich ook goed voelen binnen hun 
bedrijf. En dat mogen ze uitstralen naar 
buiten toe. De community is daarom niet 
alleen een manier om de huidige werkne-
mers te behouden, het is ook een rekru-
teringstool. Op dit moment proberen we, 
samen met onze partners SD Works en 
JobAt, zoveel mogelijk mensen en bedrij-
ven te overtuigen om mee in het project 
te stappen. Momenteel zitten we aan een 
50-tal bedrijven, maar het is de bedoe-
ling dat de community nog verder groeit. 
Gunter Neefs en Maurice Engelen hebben 
trouwens samen met een 30-tal CEO’s een 
“Happy At Work” lied ingezongen! 

de Vlaamse Overheid  “Technolovers” op 
poten gezet. De volledige inrichting van de 
stand “Community for Technolgy”, met als 
doel jongeren te sensibiliseren een techno-
logische richting te kiezen. 

In Jabbeke worden ook vaak trainingsses-
sies gegeven. Veel BV’s die bij nationale 
omroepen werken, krijgen hier bijvoor-
beeld stemcoaching van Jessie Decaluwé.
 
Een ander project waar we onlangs mee 
gestart zijn, is Happy At Work. Een online 
community voor bedrijven en hun werk-
nemers, die helemaal draait om “je goed 
voelen op je werk”. Het is een levend in-
ternetplatform met blogs, interactieve film-
pjes en andere innovatieve toepassingen. 
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De oorsprong ligt dus in die regio-
nale televisie, maar de toekomst niet 
meer? 
De toekomst ligt inderdaad niet echt meer 
in regionale televisie. Waarom? Omdat re-
gionale televisie, zoals het vandaag wordt 
gebracht, het volgens ons steeds moeilijker 
zal krijgen. De lus is veel te lang. Het zit 
doorspekt met allerlei publiciteit. Je moet 
echt geluk hebben om net op het juiste 
moment het nieuws uit de regio te kunnen 
meepikken. De mensen zien het bos door 
de bomen niet meer.

We zijn ervan overtuigd dat de mensen hun 
programma’s steeds meer via het internet 
zullen bekijken en dus minder via de nor-
male, lineaire distributiekanalen. Dat zie je 
al aan de jeugd. Iedereen die jonger is dan 
20 jaar is enorm begaan met het digitale. 
Het binnenbrengen van de traditionele ka-
nalen via de kabel zal volgens ons binnen 
10 à 15 jaar dan ook niet meer bestaan. 
Alles zal via het internet aangeboden  
worden. 

In Amerika kun je via Apple TV nu al 
films huren via internet. Dat is echt de 
toekomst! We zullen weggaan van het 

lineair weergeven van content en eerder 
naar een wereld gaan waarbij alles met 
menustructuren zal werken, waar je ge-
woon alles wat je wil bekijken kunt kiezen,  
on-demand dus. Via digitale tv is dit nu 
reeds beperkt mogelijk.

Een aantal jaren geleden werd er ge-
sproken over een samenwerking met 
West TV, regionale televisie via inter-
net. Hoe komt het dat deze samen-
werking niet is doorgegaan? 
Dat was twee, drie jaar geleden. We had-
den het gevoel dat de tijd er toen nog niet 
rijp voor was. Dat gevoel is er trouwens 
nog steeds. Momenteel hebben nog te 
weinig mensen het internet gevonden om 
televisie te gaan bekijken. Mensen die op 
dit moment jonger zijn dan 20 jaar, dat is 
de doelgroep waar we rekening mee zullen 
moeten houden en die we binnenkort zul-
len moeten bereiken. Ook om het samen 
met hen te gaan maken.

Om de reportages te maken? 
Inderdaad. We zijn een structuur aan het 
uitwerken om met mojo’s of motion jour-
nalists te werken. Dit kunnen journalisten 
of cameramensen zijn die zowel de opna-

mes doen als de montage. Ze kunnen van 
thuis uit een rudimentaire montage maken 
die ze daarna doorsturen naar onze ser-
vers. Craft editors, specialisten op het vlak 
van montage, werken de reportage dan 
nog af tot een mooi geheel. Afstand wordt 
op deze manier minder een probleem. 

Voor die mojo’s willen we jonge mensen 
aantrekken. Jongeren met een bepaalde 
basis, die afstudeerden aan de filmschool 
of die een journalistieke opleiding volg-
den, maar die we zelf nog kunnen kneden 
en verder opleiden.

Hoe zien jullie de toekomst?
In 2005 hadden we een omzet van rond de 
400.000 euro. Einde 2006 kwamen we uit 
op een resultaat van circa één miljoen euro 
en eind 2007 bedroeg onze omzet om en 
bij de twee miljoen euro. Dus in drie jaar 
tijd ziet dat er niet slecht uit. We zijn zeker 
van plan om onze activiteiten nog verder 
uit te breiden. Naast onze dagdagelijkse 
activiteiten zijn we dan ook volop nieuwe 
projecten aan het ontwikkelen. Op die ma-
nier willen we acTVty stelselmatig verder 
laten groeien. ■
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